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1.  Gaat de realisatie van deze zonnepanelen ten koste van groen en bomen? Zo ja, hoe 

wordt dit dan gecompenseerd? 

antwoord  Dat is op dit moment nog onduidelijk. Maar dit wordt per locatie bekeken. Indien bomen 

gekapt moeten worden, is er een wettelijke verplichting om de bomen elders te 

compenseren. Bij het plaatsen van zonnepanelen wordt het groen onder de panelen 

gehandhaafd, met aandacht voor landschap en ecologie.      

2. Tijdens de presentatie van de Regionale Energie Strategie (RES) hebben we begrepen 

dat we als regio een “bod” uitbrengen op wat we ter realisatie op ons willen nemen 

m.b.t. de energieopgave. Gaan deze zonnepanelen meetellen bij het bod? 

Antwoord Dit project draagt positief bij aan de energieopgave waar wij als energieregio voor 

staan en telt mee in het bod.  

3. Waarom wordt er met het oog op deze relatief kleine Rijks(waterstaat)gronden gekozen 

voor zonnepanelen en niet voor windmolens? 

Antwoord Op zo’n korte afstand van de Rijkswegen is het om veiligheidsreden niet mogelijk om 

windturbines te plaatsen. 

 

 


